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Z Á P I S 
 

ze 12. jednání Komise RHMP pro návrh a realizaci dokončení protipovodňových 
opatření (dále jen Komise) konaného dne 31. 01. 2018 

 
 

 
1. Úvodní slovo – předseda Komise 
 
Předseda Komise, radní pro bezpečnost a prevenci kriminality, Bc. Libor Hadrava 
přivítal přítomné, sdělil, že dle prezenční listiny je Komise usnášení schopná a zahájil 12. 
jednání Komise. 
 
2. Schválení programu – předseda Komise 
 
Předseda Komise, radní pro bezpečnost a prevenci kriminality, Bc. Libor Hadrava 
představil návrh programu 12. jednání Komise a nechal o něm hlasovat. Program byl 
jednomyslně schválen. 
 
3. Schválení účasti hostů na jednání Komise – předseda Komise 

Předpokládaní hosté:  
 
Na celé jednání Komise:     
    Ing. Petr Hankovec  zástupce OSI MHMP 
    Bc.  Jana Kuklová   oddělení kriz. managementu 
    Ing. Ondřej Pytl    VRV a.s. 
    Ing. Zbyněk Venkrbec zástupce PVK a.s. 
    Ing. Patrik Paneš  ROZ MHMP 
     

Předseda Komise, radní pro bezpečnost a prevenci kriminality, Bc. Libor Hadrava 
představil návrh k účasti přizvaných hostů na 12. jednání Komise a nechal o něm 
hlasovat. Navrhovaní hosté byli jednomyslně schváleni. 

  
Předseda Komise, radní pro bezpečnost a prevenci kriminality, Bc. Libor Hadrava předal 
slovo tajemníkovi Komise k řízení projednávání jednotlivých bodů programu. 
 
4. Projednávané body Komisí, které jsou v současné době přerušeny: 
 
Hovorka 
Sdělil souhrn bodů jednání Komise, u kterých bylo dočasně přerušeno projednávání: 

- projednávání bodu DPP přerušeno do září 2018, kdy bude podána průběžná 
informace, 

- projednávání bodu OŘ PP přerušeno do června 2018, kdy bude podána průběžná 
informace, 

- projednávání bodu bezpečnostní přeliv Hostivař přerušeno do prosince 2018, kdy 
bude podána průběžná informace, 

- projednávání bodu návrh na vykoupení pozemků na městské části Praha Lysolaje 
přerušeno na žádost starosty městské části do opakovaně podané žádosti, 

- projednávání bodu „pontonová plovárna“ přerušeno do června 2018 
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5. Kanalizační síť  
- Stav vyvádění staveb PPO HMP na kanalizační síti z OTV MHMP na PVS a.s. 

a dále svěření majetku k provozování na PVK a.s. 
 

Ing. Žejdlík – ředitel PVS 
Veškerá požadovaná dokumentace je v současné době na PVS. K předání došlo dnes 
ráno. Materiály procházíme, a pokud bude vše úplné, bude připraven dodatek smlouvy 
s PVK o provozování.  
 
6. Protipovodňová ochrana trojské kotliny  

- trojská kotlina – stav realizace 2D povodňového modelu. 
 
Ing. Novák – IPR HMP 
2D matematický povodňový model trojské kotliny byl odevzdán dne 24. 10. 2017 
v souladu s usnesením Rady HMP č. 1081 ze dne 16. 5. 2017. Pořízení 2D  matematického 
modelu trojské kotliny předcházelo pořízení dvou fyzikálních modelů trojské kotliny 
zpracovaných na VÚV TGM ke zjištění hydraulických veličin hydraulicky složitých 
objektů. Tyto veličiny byly následně použity při zpracování 2D matematického modelu 
trojské kotliny, na kterém budou prověřovány nové PPO v trojské kotlině a další záměry 
v území.   
 

- komunikace na Císařském ostrově, 
 

Ing. Hankovec – OSI MHMP 
Informace Radě HMP byla podána. Je zpracována dokumentace k nové komunikaci a 
tato je rozeslána všem dotčeným orgánům státní správy. Po vypořádání případných 
připomínek bude zažádáno u příslušného stavebního úřadu o povolení stavby. 
 

- zadání modelového výzkumu a návrhu protipovodňových opatření ZOO 
Praha, 

 
Ing. Novák – IPR HMP 
Úvodem sdělil, že na základě nových skutečností bude nutno pozměnit tento bod jednání 
Komise. Ve skutečnosti se jedná o několik dílčích úkonů, které mezi sebou vyžadují 
spolupráci a koordinaci: 
a) zpracování metodiky postupu modelového posouzení záměru protipovodňové 

ochrany, kompenzačních opatření a dalších záměrů v trojské kotlině na 2D 
matematickém modelu, 

b) studie protipovodňové ochrany ZOO Praha a kompenzačních opatření, 
c) vlastní modelové posouzení na 2D povodňovém modelu trojské kotliny. 
Na všechny tři body je zapotřebí zpracovat podkladové materiály. Tyto materiály se 
zpracovávají i v souvislosti s koncepcí Císařského ostrova a se záměrem „Divoká Vltava“ 
a novou lávkou přes Vltavu z Císařského ostrova k dolnímu vstupu do Zoologické 
zahrady Praha. 
Do konce února bude do Rady HMP předložen tisk se souhrnnou informací a 
definovanými úkoly.  
Nové znění názvu tohoto bodu zní: „studie protipovodňových opatření ZOO Praha a 
modelové posouzení záměrů na 2D matematickém modelu trojské kotliny“. 
 
7. Protipovodňová ochrana v oblasti Lipenců a Dolních Černošic 

- stav projednání projektu doporučené varianty se všemi majiteli pozemků. 
Hovorka 
Informoval Komisi o stanovisku městské části Praha Lipence, konkrétně pana 
místostarosty. Ten Komisi sděluje, že vyjádření pana zastupitele Pitra na minulé Komisi 
nekoresponduje se zájmem městské části k realizaci protipovodňové ochrany. Městská 
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část souhlasí s realizací zamýšlených protipovodňových opatření. Opakovaně žádá, aby 
tato akce byla zapracována do územního plánu HMP.  
 
Ing. Novák – IPR HMP 
Navrhovaná protipovodňová opatření v této oblasti (využití průlehu) je zapracováno v 
návrhu Metropolitního plánu. Zapracování do platného územního plánu formou změny 
není nutné. 
 
8. Protipovodňová ochrana v oblasti Litovicko Šáreckého potoka 

- Informace k zahájení realizace prvotních úkonů k doporučené variantě V2 
s realizací retenční nádrže Jenerálka, 

- Vyjádření členů Komise k jednotlivým navrhovaným variantám, 
 
Hovorka 
Vzhledem k tomu, že Ing. Vlk – OTV MHMP je z dnešního jednání omluven, bude 
projednáno na příští Komisi. 

 
 

9. Navýšení PPO HMP  
- Etapa 0001 Staré Město a Josefov, 

 
Ing. Pytl – VRV, a.s. 
V současné době probíhá výběr zhotovitele projektové dokumentace jak na navýšení 
stávající PPO HMP, tak na její rozšíření. 
 

- Etapa 0006 Zbraslav u tenisové haly, 
 
Hovorka 
Vzhledem k tomu, že Ing. Vlk je omluven z dnešního jednání, informace o postupu prací 
bude podána na příštím jednání Komise. 
 

- Etapa 0002 Malá Strana a Kampa – opravy v rámci vyvedení majetku 
a navýšení u Karlova mostu. 

 
RNDr. Plamínková – radní HMP 
Navýšení etapy 0002 se řádně projednává, na projektu se pracuje, zadávací dokumentace 
byla zpracována, nyní se do ní zapracovávají připomínky a v nejbližší době bude zahájen 
výběr zhotovitele. 

 
10. Různé  

1. Rozšíření protipovodňových opatření HMP 
a) Poldry na Městské části Královice a Koloděje a PPO Čakovice, 

 
Ing. Pytl – VRV a.s. 
U suchých poldrů Královice a Kolovraty je na základě studie rozpracováno technické 
řešení ve variantách představených Komisi. Zpracovávají se znalecké posudky na cenu 
obvyklou u trvale zastavěných pozemků. U Čakovic je zpracován čistopis dokumentace 
pro územní rozhodnutí v rozsahu, jak byl doporučen Komisí, tedy s vypuštěním 
problematického úseku. Připravuje se podepsání smlouvy s jedním vlastníkem pozemků.  
 

b) Navýšení čerpací kapacity čerpací stanice Rokytka.  
 
Ing. Pytl – VRV a.s. 
Byly doplněny podklady pro územní rozhodnutí a stavební Úřad městské části Praha 8 
oznámil pokračování v územním řízení. 
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2. Stavby v záplavových územích 

a) Haly v záplavovém území v oblasti Velké Chuchle, 
 
Hovorka 
Městská část Praha Radotín byla seznámena s jednáním Komise, byl jí předán seznam 
staveb, jimž vypršela dočasnost a byla požádána o co nejrychlejší jednání směrem 
k odstranění těchto staveb. 
 
Ing. Vacínová – STR MHMP 
Doporučila zaslat obdobný dopis na příslušný stavební úřad. Pokud tento neodpoví, 
obrátit se na STR MHMP, jako nadřízený stavební úřad s opatřením proti nečinnosti. 
V tomto případě může STR MHMP činit. Pokud neodpoví starosta, STR MHMP činit 
nemůže. 
 

b) Informace k poškození hradidlových komor v Troji. 
 
Ing. Venkrbec – PVK,a.s. 
Ve věci došlo k posunu. Ke škodě se přihlásilo TSK, PVK zpracovalo návrh na opravu. 
Momentálně probíhá rekonstrukce. Náklady budou fakturovány TSK. O dokončení 
rekonstrukce bude Komise informována. 
 
11. Podněty městských částí   

Nebyly doručeny žádné podněty městských částí. 
 

12. Podněty občanů  
Nebyly doručeny žádné podněty občanů. 
 

13. Informace, které nebyly součástí projednání předešlých bodů 
 
Mgr. Frajt – Správa služeb HMP 
 
Sdělil, že bylo dokončeno zaměření nejnižších bodů jednotlivých úseků výstavby PPO 
HMP, prováděné v rámci technickobezpečnostního dohledu, protokol byl předán na 
oddělení krizového managementu, odboru RED MHMP. 
  
14. Závěr a předběžné stanovení termínu 13. jednání Komise - předseda Komise 

 
Předseda Komise, radní pro bezpečnost a prevenci kriminality, Bc. Libor Hadrava 
poděkoval všem přítomným za účast na jednání Komise a stanovil termín 13. jednání 
Komise na 28. března 2018 od 15,00 hod., opět v jednacím sále Nové Rady.  
 
 
 
Schválil: 
Bc. Libor Hadrava, radní HMP pro oblast bezpečnosti a prevence kriminality  
v.r. 




